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§ 6    Förvaltningschefens information 
 

Tf. förvaltningschefen Margareta Östrand presenterar ärende §7 

Underlag till budget 2020 med inriktning för äldrenämnden med 

inriktning för 2021 och 2022 – Treåringen. 

 

Avdelningschefen Raili Karlsson håller en muntlig presentation om 

orsaker till uppsägning av Enklare Vardag och Östermalms Privata 

hemtjänst enligt följande: 

 

Äldreförvaltningen har valt att säga upp avtalen med Enklare 

Vardag och Östermalms Privata hemtjänst den 16 april 2019. 

Uppsägningen grundar sig på en samlad bedömning av händelser, 

såsom klagomål från kunder rörande brister i omvårdnaden, 

felaktigheter i nyckelhantering och dubbelregistreringar i 

tidrapporterna. Det är liknande synpunkter som framkommit i 

samband med hävningar i de andra kommunerna. Tillsammans med 

stadens tidigare erfarenheter av företaget gör detta att staden inte 

längre har ett fortsatt förtroende för företaget. 
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§ 7   Underlag till budget 2020 för äldrenämnden med 
inriktning för 2021 och 2022 - Treåringen 

Dnr 1.2.1-195/2019  

 

Äldrenämndens beslut 

1. Äldrenämnden godkänner förvaltningens förslag till 

budgetunderlag för år 2020 med inriktning för 2021 och 

2022 och överlämnar det till kommunstyrelsen. 

2. Äldrenämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2019-04-08. 

 

Under respektive inriktningsmål: 

- En modern storstad med möjligheter och valfrihet för alla 

- En hållbart växande och dynamisk storstad med hög tillväxt 

- En ekonomiskt hållbar och innovativ storstad för framtiden 

anges de strategiska satsningarna i punktform för hur nämnden 

bidrar till kommunfullmäktiges inriktningsmål under treårsperioden 

2020-2022. 

 

Yrkanden  

Ordföranden Erik Slottner (KD) yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Mirja Räihä (S) yrkar bifall till sitt förslag till 

beslut. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Erik Slottner (KD) finner att det finns två förslag till 

beslut: förvaltningens förslag samt ett gemensamt förslag till beslut 

från (S) och (V). 

 

Ordföranden ställer de båda förslagen mot varandra och finner att 

nämnden beslöt enligt förvaltningens förslag. 

 

Reservation från (S) och (V) 

 

Vice ordföranden Mirja Räihä (S) samt Robert Mjörnberg (V) 

reserverar sig mot nämndens beslut till förmån för sitt eget förslag 

till beslut enligt följande: 

 

 


